I do not wish to speak with you, answer your questions, or sign or hand you any documents, based on my Fifth Amendment rights under the United States Constitution.

I do not give you permission to enter my home, based on my Fourth Amendment rights under the United States Constitution, unless you have a warrant to enter, signed by a judge or magistrate, with my name on it that you slide under the door.

I do not give you permission to search any of my belongings, based on my Fourth Amendment rights.

I choose to exercise my constitutional rights.

I do not wish to speak with you, answer your questions, or sign or hand you any documents, based on my Fifth Amendment rights under the United States Constitution.

I do not give you permission to enter my home, based on my Fourth Amendment rights under the United States Constitution, unless you have a warrant to enter, signed by a judge or magistrate, with my name on it that you slide under the door.

I do not give you permission to search any of my belongings, based on my Fourth Amendment rights.

I choose to exercise my constitutional rights.

I do not wish to speak with you, answer your questions, or sign or hand you any documents, based on my Fifth Amendment rights under the United States Constitution.

I do not give you permission to enter my home, based on my Fourth Amendment rights under the United States Constitution, unless you have a warrant to enter, signed by a judge or magistrate, with my name on it that you slide under the door.

I do not give you permission to search any of my belongings, based on my Fourth Amendment rights.

I choose to exercise my constitutional rights.

I do not wish to speak with you, answer your questions, or sign or hand you any documents, based on my Fifth Amendment rights under the United States Constitution.

I do not give you permission to enter my home, based on my Fourth Amendment rights under the United States Constitution, unless you have a warrant to enter, signed by a judge or magistrate, with my name on it that you slide under the door.

I do not give you permission to search any of my belongings, based on my Fourth Amendment rights.

I choose to exercise my constitutional rights.

I do not wish to speak with you, answer your questions, or sign or hand you any documents, based on my Fifth Amendment rights under the United States Constitution.

I do not give you permission to enter my home, based on my Fourth Amendment rights under the United States Constitution, unless you have a warrant to enter, signed by a judge or magistrate, with my name on it that you slide under the door.

I do not give you permission to search any of my belongings, based on my Fourth Amendment rights.

I choose to exercise my constitutional rights.

I do not wish to speak with you, answer your questions, or sign or hand you any documents, based on my Fifth Amendment rights under the United States Constitution.

I do not give you permission to enter my home, based on my Fourth Amendment rights under the United States Constitution, unless you have a warrant to enter, signed by a judge or magistrate, with my name on it that you slide under the door.

I do not give you permission to search any of my belongings, based on my Fourth Amendment rights.

I choose to exercise my constitutional rights.

I do not wish to speak with you, answer your questions, or sign or hand you any documents, based on my Fifth Amendment rights under the United States Constitution.

I do not give you permission to enter my home, based on my Fourth Amendment rights under the United States Constitution, unless you have a warrant to enter, signed by a judge or magistrate, with my name on it that you slide under the door.

I do not give you permission to search any of my belongings, based on my Fourth Amendment rights.

I choose to exercise my constitutional rights.

I do not wish to speak with you, answer your questions, or sign or hand you any documents, based on my Fifth Amendment rights under the United States Constitution.

I do not give you permission to enter my home, based on my Fourth Amendment rights under the United States Constitution, unless you have a warrant to enter, signed by a judge or magistrate, with my name on it that you slide under the door.

I do not give you permission to search any of my belongings, based on my Fourth Amendment rights.

I choose to exercise my constitutional rights.

I do not wish to speak with you, answer your questions, or sign or hand you any documents, based on my Fifth Amendment rights under the United States Constitution.

I do not give you permission to enter my home, based on my Fourth Amendment rights under the United States Constitution, unless you have a warrant to enter, signed by a judge or magistrate, with my name on it that you slide under the door.

I do not give you permission to search any of my belongings, based on my Fourth Amendment rights.

I choose to exercise my constitutional rights.

I do not wish to speak with you, answer your questions, or sign or hand you any documents, based on my Fifth Amendment rights under the United States Constitution.

I do not give you permission to enter my home, based on my Fourth Amendment rights under the United States Constitution, unless you have a warrant to enter, signed by a judge or magistrate, with my name on it that you slide under the door.

I do not give you permission to search any of my belongings, based on my Fourth Amendment rights.

I choose to exercise my constitutional rights.

- لا أرغب في التحدث معك أو الإجابة على أسئلتك أو التوقيع أو تسليم أي مستندات ، استنادًا على التعديل الخامس بموجب دستور الولايات المتحدة.
- لا أعطيك الإذن لدخول منزلى ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة ، إذا كان لديك أمر تفتيش موقع من قاضي عليه اسمي. عليك أن تزفها من تحت الباب.
 - لا أعطيك الإذن بتفتيش أي من ممتلكاتي ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة.
 - أنا اخترت ممارسة حقوقى الدستورية.

ACLU Nebraska

ACLUNEBRASKA.ORG

- لا أرغب في التحدث معك أو الإجابة على أسئلتك أو التوقيع أو تسليم أي مستندات ، استنادًا على التعديل الخامس بموجب دستور الولايات المتحدة.
- لا أعطيك الإذن لدخول منزلي ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة ، إذا كان لديك أمر تفتيش موقّع من قاضى عليه اسمى. عليك أن تزفها من تحت الباب.
- لا أعطيك الإذن بتفتيش أي من ممتلكاتي ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة.
 - أنا اخترت ممارسة حقوقي الدستورية.

ACLUNEBRASKA.ORG

ACLU Nebraska

- لا أرغب في التحدث معك أو الإجابة على أسئلتك أو التوقيع أو تسليم أي مستندات ، استنادًا على التعديل الخامس بموجب دستور الولايات المتحدة.
- لا أعطيك الإذن لدخول منزلي ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة ، إذا كان لديك أمر تقتيش موقّع من قاضي عليه اسمي. عليك أن تزفها من تحت الباب.
- لا أعطيك الإذن بتفتيش أي من ممتلكاتي ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة.
 - أنا اخترت ممارسة حقوقى الدستورية.

ACLU Nebraska

ACLUNEBRASKA.ORG

- لا أرغب في التحدث معك أو الإجابة على أسئلتك أو التوقيع أو تسليم أي مستندات ، استنادًا على التعديل الخامس بموجب دستور الولايات المتحدة.
- لا أعطيك الإذن لدخول منزلي ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة ، إذا كان لديك أمر تقتيش موقع من قاضي عليه اسمي. عليك أن تزفها من تحت الباب.
 - لا أعطيك الإذن بتفتيش أي من ممتلكاتي ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة.
 - أنا اخترت ممارسة حقوقى الدستورية.

ACLU Nebraska

ACLUNEBRASKA.ORG

- لا أرغب في التحدث معك أو الإجابة على أسئلتك أو التوقيع أو تسليم أي مستندات ، استنادًا على التعديل الخامس بموجب دستور الولايات المتحدة.
- لا أعطيك الإذن لدخول منزلي ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة ، إذا كان لديك أمر تفتيش موقّع من قاضي عليه اسمي. عليك أن تزفها من تحت الباب.
 - لا أعطيك الإذن بتفتيش أي من ممتلكاتي ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة.
 - أنا اخترت ممارسة حقوقي الدستورية.
- ACLUNEBRASKA.ORG

ACLU Nebraska

- لا أرغب في التحدث معك أو الإجابة على أسئلتك أو التوقيع أو تسليم أي مستندات ، استنادًا على التعديل الخامس بموجب دستور الولايات المتحدة.
- لا أعطيك الإذن لدخول منزلى ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة ، إذا كان لديك أمر تفتيش موقع من قاضي عليه اسمي. عليك أن تزفها من تحت الباب.
 - لا أعطيك الإذن بتفتيش أي من ممتلكاتي ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة.
 - أنا اخترت ممارسة حقوقى الدستورية.

ACLUNEBRASKA.ORG

ACLU Nebraska

- لا أرغب في التحدث معك أو الإجابة على أسئلتك أو التوقيع أو تسليم أي مستندات ، استنادًا على التعديل الخامس بموجب دستور الولايات المتحدة.
- لا أعطيك الإذن لدخول منزلي ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة ، إذا كان لديك أمر تفتيش موقّع من قاضى عليه اسمى. عليك أن تزفها من تحت الباب.
 - لا أعطيك الإذن بتفتيش أي من ممتلكاتي ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة.
 - أنا اخترت ممارسة حقوقى الدستورية.

ACLUNEBRASKA.ORG

ACLU Nebraska

- لا أرغب في التحدث معك أو الإجابة على أسئلتك أو التوقيع أو تسليم أي مستندات ، استنادًا على التعديل الخامس بموجب دستور الولايات المتحدة.
- لا أعطيك الإذن لدخول منزلي ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة ، إذا كان لديك أمر تفتيش موقّع من قاضي عليه اسمي. عليك أن تزفها من تحت الباب.
 - لا أعطيك الإذن بتفتيش أي من ممتلكاتي ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة.
 - أنا اخترت ممارسة حقوقي الدستورية.

ACLUNEBRASKA.ORG

ACLU Nebraska

- لا أرغب في التحدث معك أو الإجابة على أسئلتك أو التوقيع أو تسليم أي مستندات ، استنادًا على التعديل الخامس بموجب دستور الولايات المتحدة.
- لا أعطيك الإذن لدخول منزلي ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة ، إذا كان لديك أمر تفتيش موقع من قاضي عليه اسمي. عليك أن تزفها من تحت الباب.
 - لا أعطيك الإذن بتفتيش أي من ممتلكاتي ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة.
 - أنا اخترت ممارسة حقوقي الدستورية.

ACLU Nebraska

ACLUNEBRASKA.ORG

- لا أرغب في التحدث معك أو الإجابة على أسئلتك أو التوقيع أو تسليم أي مستندات ، استنادًا على التعديل الخامس بموجب دستور الولايات المتحدة.
- لا أعطيك الإذن لدخول منزلى ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة ، إذا كان لديك أمر تفتيش موقّع من قاضي عليه اسمي. عليك أن تزفها من تحت الباب.
 - لا أعطيك الإذن بتفتيش أي من ممتلكاتي ، بموجب التعديل الرابع من دستور الولايات المتحدة.
 - أنا اخترت ممارسة حقوقي الدستورية.

ACLU Nebraska

ACLUNEBRASKA.ORG